# 4) 其他 Others

# 4.1 惡劣天氣及颱風警告

- a. 在展位搭建、展品進場、展位佈置及展會期間,如氣象局在上午八時 三十分前懸掛八號風球或黑色暴雨警告訊號,會場將會暫停開放。
- 如氣象局於當日下午一時前除下/改掛較低風球或暴雨警告訊號,會場 將於兩小時後重開。
- 6. 倘若氣象局於當日下午一時後才除下/改掛較低風球或暴雨警告訊號, 會場將會關閉一天。

#### 4.2 免責條款

- a. 倘參展商違反大會'參展商條款及規則'的任何部份,一經被取消 參展資格,所繳交的參展費用或物品(例如:廣告及贊助禮品)將 不獲發還。同時亦不得因此向大會追討任何賠償,參展商須自行承擔 因違規而衍生的一切費用及損失。
- b. 任何因天災、戰爭、醫療衛生的憂慮(例如爆發嚴重急性呼吸系統 綜合症)、恐怖襲擊、暴亂、示威、內亂,不可避免的意外或任何不受 主辦單位及管理單位控制範圍以內的成因所引致或構成的死亡及人物 傷害,均不會被視作主辦單位及承辦單位或其員工的疏忽。
- c. 參展商於展會期內或期後進行的商業交易,及一切引致的後果,大會 一概毋須負責。
- d. 任何情況下,參展商不能就大會的決策/行動及其所引致的損失要求 賠償,大會不會對參展商及其展品及財物之安全負責。
- e. 大會有權扣押參展商於展覽場地之展品及財物,以抵銷結欠之參展費及有可能被索償之金額。
- f. 参展商須保證其參展的展品不會引起任何投訴或訴訟。如有發生,參展商須自行負責一切賠償或訴訟所引致的一切損失。
- 9. 個人資料處理:參展商於參展報名時所提供之個人資料僅供"澳門國際貿易投資展覽會"使用。如有查詢,可與大會聯絡,電話:(853)28828711。

## 4.3 知識產權

- a. 參展商嚴禁在會場內售賣、展示或擺放任何盜版或未經授權生產的物品,會場內絕對禁止任何侵犯知識產權的行為。倘有充分證據顯示參展商售賣或展示上述產品,將被視作違規行為處理,大會有權終止其展位使用權,並交由海關或有關政府部門處理,並把違規參展商列入特殊名單內,禁止其日後參加大會舉辦的展覽活動。
- b. 参展商如在展位內使用任何視聽作品(包括播放錄音或錄像製品等),須確保有關作品已取得著作權或相關權利人的許可。

## 4.4 預防流行性疾病或傳染病

- a. 大會如認為情況需要時,所有參展商、參觀人士及工作人員須量度體 溫後方可推場。
- b. 大會如認為情況需要時,大會將派發口罩及提供消毒洗手液,並要求 所有參展商及參觀人士必須佩戴口罩方可進入展館。
- c. 所有售賣食品、飲料及安排試食的參展商,在保持公眾衛生的情況下,應配佩戴口罩及手套後方可接觸食物。如廁或接觸廢物後,必須清潔雙手。

## 4.5 其他

- a. 參展商不得做出仟何有損大會形象及聲譽的行為。
- b. 大會保留更改展覽計劃及場地安排的權利,參展商不得因此追討任何 賠償。
- c. 大會在無需任何解釋的情況下,保留取消參展商的參展資格與調動展 位位置的權利。
- d. 大會有權對其認為不適當的行為進行制止或處置,並保留對本守則的 解釋權。
- e. 參展商如有違反大會所定的守則,一經被取消參展資格,所繳交之參 展費用將不獲發還。
- f. 大會對不遵守參展商條款/違規之企業將進行記錄及警告。主辦單位擁 有絕對酌情權禁止參展商參加主辦單位以後所舉辦的任何展覽會。
- g. 對參展展品(包括贈品)/服務與申報的展品內容及品牌不相符之企業,大會將進行記錄及警告,並保留取消參展商參展資格的權利,一經被取消參展資格,所繳交之參展費用將不獲發還。
- h. 本參展商手冊內之所有條文以中文為準,英文只為參考之用。

## 4.6 預防及控制吸煙制度

澳門特別行政區經第9/2017號法律修改的第5/2011法律《預防及控制吸煙制度》已於2018年1月1日起生效,新控煙法訂明所有室內及戶外空間(除指定吸煙區外)禁止吸煙。違法者可被科處最高1,500澳門元罰款。有關條例資料及詳情,請瀏覽衛生局-煙草控制資訊網頁http://www.ssm.gov.mo/News/smokefree/ch/main.aspx或致電查詢熱線: (853) 2855 6789。

## 4.1 Bad Weather & Typhoons

The special arrangement during the time of contract for installation, move-in & move-out:

- If a Typhoon Signal No. 8 or Black Rainstorm Warning is hoisted before 8:30, exhibition venue will be temporarily closed.
- b. If a Typhoon Signal or Rainstorm is lowered or cancelled before 13:00, exhibition venue will be reopened in 2 hours.
- If a Typhoon Signal or Rainstorm is lowered or cancelled after 13:00, exhibition venue will be closed for the day.

## 4.2 Disclaimer

- a. Exhibitors in violation of any part of "Terms and Conditions for Exhibitors", upon the cancellation of eligible Exhibitors, exhibiting or any other fees (e.g., advertising and sponsorship incentive) will not be returned. At the same time, Exhibitors cannot request for any compensation from the Organiser. Exhibitors have to be self-committed to any derived costs and losses due to violation of rules.
- b. Any natural disaster, war, health concerns (such as the outbreak of Severe Acute Respiratory Syndrome), terrorist attacks, intimidation, riot, demonstrations, internal disturbance, not an accident that could have been avoided or any form of death and injury caused by something outside the scope of control of the Organiser and management agencies will not be regarded as a negligence of the Organizer, contractors or their employees.
- c. The Organiser shall not be responsible in any manner whatsoever for the consequences of any introduction or commercial transaction made during or as a result of the Fair.
- d. Under no circumstances, Exhibitors cannot request for compensation for loss as a result of Organiser's decision, the Organiser does not bear responsibility to Exhibitors, their exhibits and security of property.
- e. The Organiser reserves the right to exercise a general line over any property the Exhibitor has in the venue in respect of all monies due to the Organiser (including claims for the damages) in connection with the Fair.
- f. Exhibitors must ensure that the goods brought in the Fair will not cause any complaint or legal proceeding. If so, Exhibitors must be responsible for all indemnifications, compensations or any expenses incurred due to lawsuit.
- 9. Confidentiality of Personal Information: All personal information disclosed by the exhibitor upon application is limited to the use of the "Macao International Trade and Investment Fair" only. For enquiries, please contact the Organiser at (853) 2882 8711.

## 4.3 Intellectual Property

- a. Exhibitors are prohibited from selling, displaying or demonstrating of any unauthorized or pirated products. Activities of violating intellectual property right are strictly prohibited in the venue. In case of there are sufficient evidence for sale or display of above-mentioned products, exhibitors will be regarded as violating the regulation of the exhibition, which will be punishable by termination of the right to use the booth and reporting to the Customs and Excise Department or corresponding governmental agencies. Exhibitors will also be blacklisted and prohibited from participating any Organiser's exhibition activity in the future.
- b. Exhibitors should ensure that any visual or sound material (including vocal or visual recordings) about to be displayed in the booth is obtained with relevant copyright license or authorized by corresponding copyright holder.

# 4.4 Prevention of Epidemic Disease or Infectious Disease

- a. The Organiser may require all exhibitors, visitors and staff must undergo a body temperature measurement before entering the venue, if the situation is deemed to be necessary.
- b. The Organiser may provide face masks and disinfectant hand sanitizers where necessary. The Organiser may require all exhibitors, visitors and staff to wear face masks before entering the venue, if the situation is deemed to be necessary.
- c. All of the sale of food, drinks and food arrangements for tasting, while maintaining public health circumstances, should wear masks and gloves before touching food. Wash hands after going to the toilet or exposured to waste.

#### 4.5 Others

- a. Exhibitors should not engage in any activities that will violate the image of the exhibition.
- b. The Organiser has the right to change and re-arrange any floor plan and layout while Exhibitors cannot redeem any indemnity.
- c. Under no circumstances the Organiser will be required to explain the change of Exhibitor booth and cancellation of Exhibitor qualification.
- d. The Organiser has the right to stop and fine any inappropriate activities held and bear no responsibilities to the Exhibitors. The Organiser reserves the right of interpretation of this Exhibitors' Manual
- e. If any Exhibitor violates any rules and regulations, the Organiser has the sole right to ban the Exhibitor without refunding any exhibition fee and deposits involved.
- f. The Organiser will record and issue warning to any enterprises for infringement of Terms and Conditions for Exhibitors. The Organiser shall have the sole and absolute discretion to ban the Exhibitor from any or all future exhibitions organized by the Organiser.
- g. The Organiser will record and issue warning to any enterprises for exhibits (including give-away) / services non-complying with declared exhibit content and branding. The Organiser reserves its right to cancel the eligibility of such exhibitor, any paid exhibition fee will not be refunded.
- h. All rules and regulations are based on the Chinese version; English is used as a reference only.

## 4.6 Regime of Tobacco Prevention and Control

Law No. 5/2011 which is amended by Law No. 9/2017 of the Macao Special Administrative Region (Regime of Tobacco Pervention and Control) has entered into effect as from January  $1^{3}$ , 2018. The new tobacco control law stipulates the prohibition of smoking in all indoor and outdoor spaces (with the exception of the designated smoking areas). Offenders are liable to a maximum fine of MOP1,500.00. For details about the above-mentioned Law, please visit the following website http://www.ssm.gov.mo/News/smokefree/en/main.aspx or dial the following hotline: (853) 2855 6789.